
PODPiSOVANJE SPORAZUMA ZA TELESNOKULTURNE OBJEKTE

V NEKATERIH OKOLJIH ŠE ODPOR
Skupščina samoupravne interesne skupnosti za

telesno kulturo je na svoji zadnji seji med drugim
razpravljala tudi o samoupravnem sporazumu o
združevanju sredstev za gradnjo telesno-kulturnih
objektov v občini. To je bila v bistvu zadnja razpra-
va, saj so delegati ozirona delegacije in skupščina
že večkrat razpravljali o sporazumu oziroma pro-
gramu gradnje. ; , .

Program gradnje telesnokulturnih objektov
izhaja v bistvu iz srednjeročnega programa skupno-
sti. Doživel je tudi nekaj kritik, češ, da je sprejema-
nje tega dokumenta že nekoliko v zamudi. Z ozi-
rom na stanje, ki trenutno vlada na tem področjnbi
moral samoupravni sporazum funkcionirati že
vrsto let, tako kakor v drugih ljubljanskih in sloven-
skih občinah.

Delegati so zahtevali, da se z odločno družbeno-
politično akcijo deficit na tem področju odpravi v
najkrajšem času. Naj obenem navedemo že nekaj-
krat zapisano in povedano primerjavo: evropske
države imajo poprečno na prebivalca okrog 8 kva-
dratnih metrov telesnokulturnih površin, v viški
občini pa imamo v ta namen le 0,92 kvadratnega
metra. Pojavlja se še vedno tudi dvoličnost delega-
tov in delegacij, ki se odločajo za enoglasno pod-
poro sporazumu in programu gradnje, hkrati pa je v
nekaterih okoljih še vedno čutiti odpor oziroma
nepravilen odnos do te družbeno pomembne akci-
je.

V nekaterih osnovnih okoljih, kot so krajevne
skupnosti in TOZD, je še vedno prisotno napačno
mnenje, da bomo gradili le košarkarsko dvorano.
Vemo, da je to le eden izmed številnih objektov,
sredstva zanj pa bodo večinoma zbrali drugod. Vi-
čani bomo zbirali sredstva predvsem za naš osnovni
program. Na »Svobodi« bomo dobili v tem ob-
dobju dvorano za igre z žogo z vsemi spremljajo-
čimi objekti, kot so trim kabineti, ogrevalne dvo-
rane in podobno. Na področju Sportno rekreacij-
skega centra Svoboda sta nogomet in košarka le
dve izmed aktivnosti. Razvijali naj bi tudi rokomet,
namizni tenis, strelstvo... Za široko množično de-
javnost bomo tu dobili tudi vrsto zunanjih objek-
tov, predvsem tenis igrišča in univerzalne ploščadi.

Poleg osrednjega objekta »Svoboda« naj bi za
šširoko množično in rekreaci jsko vadbo zgradili te-
lovadnico na »Krimu«, pokrit bazen v Koleziji, pri-
zidka k telovadnicam TVD Partizan Trnovo in Vič
ter center vodnih športov ob Ljubljanici. Vsi ti ob-
jekti bodo izrazito odprtega tipa in bodo nepo-
sredno služili redni ali občasni telesno-kulturni ak-
tivnosti občanov. Osnovna usmeritev, ki jo tudi do-
sledno izvajajo,je, da vsem krajevnim skupnostim
zagotovijo osnovne pogoje za telesno-kulturno ak-
tivnost. In ravno na tem področju ni nikakršnih od-
stopanj. Do leta 1980 naj bi zgradili namreč tudi 10
univerzalnih ploščadi predvsem v zunanjih torej
nemestnih krajevnih skupnostih. V naslednjem
obdobju pa naj bi jih dobile še preostale krajevne
skupnosti. Potrebam telesnokulturnih aktivnosti so
namenjene tudi šolske telovadnice, ki lahko zado-
voljujejo potrebe krajanov.

Večina podpisnikov je že pristopila k samou-
pravnemu sporazumu o združevanju sredstev za
gradnjo telesno kulturnih objektov v občini Vič-
Rudnik in v kratkem lahko pričakujemo, da se bo
konstituirala skupščina podpisnikov. V tistih sredi-
nah, kjer se še niso odločili za pristop.pa bodo mo-
rali o tem temeljito razmisliti, saj so soočeni z dej-
stvom, da brez realizacije zastavljenega programa
postaja razkorak med viško in drugimi občinami
vsak dan vedno večji! Ti objekti so prvenstveno
namenjeni mladim in s sprejetjem samoupravnega
sporazuma in obenem torej tudi programa gradnje

bi lahko v letošnjem letu otroka storili nekaj kon-
kretnega.

Telovadnica na »Krimu« je eden izmed objek-
tov, predvidenih za gradnjo s sredstvi samouprav-
nega sporazuma. Delegati so sprejeli informacijo o
pripravah na izgradnjo in ugotovili, da celotna za-
deva močno kasni. Za izgradnjo telovadnice, ki bo
grajena skupaj z osnovno šolo, telesnokulturna
skupnost zagotavlja 30 odstotkov lastnih sredstev,
ostalo pa bo krila tudi s kredit. Ljubljanske banke.
Povečanje stroškov je trenutno zelo veliko. Dele-
gati so menili, da se take napake ne bi smele pojav-
ljati in bi v bodoče pri načrtovanju objektov že v
prvih fazah morale biti ocene stroškov realnejše.

Na skupščini so delegati sprejeli tudi finančno

poročilo in zaključni račun skupnosti za preteklo
leto. Vsa planirana sredstva so v celoti realizirali.
Sprejeli so tudi osnutek konkretnega finančnega
načrta, iz katerega je razvidna celotna de javnost na
področju telesne kulture v občini za letos. Ob spre-
jetju sklepa o pripravi srednjeročnega in dolgoroč-
nega plana razvoja so se dogovorili, da je za izde-
lavo akcijskega načrta in planov zadolžen izvršni
odbor skupnosti.

Zanimiva je bila razprava delegatov o pravilniku
o reševanju stanovanjskih problemov vrhunskih
športnikov in trenerjev v naši republiki. Ugotovili
so, da je problematika izredno pereča, saj to vpra-
šanje do sedai še ni bilo sistemsko rešeno.
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